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                                               P R O T O K Ó Ł  Nr   III / 2014 
 

z  Sesji Rady Gminy Zblewo odbytej dnia 17 grudnia  2014r. 
 
 
Lista obecności Radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. Ponadto udział w Sesji 
wzięli : Wójt Gminy Artur Herold, Skarbnik Gminy Hanna Puttkammer, kierownicy 
referatów oraz jednostek organizacyjnych gminy oraz zaproszeni goście. Lista obecności 
zaproszonych gości w załączeniu do niniejszego protokołu.  
Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Zblewie. Rozpoczęła się o  godz.14.00 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy p.Leszek Burczyk  
Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie sesji, 
b) zatwierdzenie porządku obrad, 

2. Interpelacje i wnioski Radnych. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014r. poprzedzone 

stanowiskami Komisji: 
a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej, 
c) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia.   

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014 – 
2027. poprzedzone stanowiskami Komisji: 

a) Rozwoju Gospodarczego i Finansów, 
b) Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej, 
c) Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i Bezrobocia.   

5. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 
6. Wolne wnioski i zakończenie. 

 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy p.L. Burczyk otworzył III Sesję Rady Gminy Zblewo. Powitał 
Radnych Rady Gminy, Pana Wójta, Panią Skarbnik, kierowników referatów i jednostek 
organizacyjnych gminy, sołtysów, dyrektorów szkół i Panią kierownik ZEAPOW, 
komendanta gminnego OSP oraz mieszkańców gminy. 
Stwierdził, że sesja jest prawomocna gdyż  na 15 Radnych udział w sesji bierze 13 Radnych. 
Do  odczytanego przez Przewodniczącego Rady Gminy porządku obrad wniosków nie 
zgłoszono i przyjęto go  jednogłośnie.   
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał pisma skierowane do Rady Gminy od 
Edmunda Zielińskiego – Honorowego Obywatela Gminy Zblewo oraz od Grzegorza 
Piwowarczyk – Radnego Rady Powiatu Starogardzkiego.  Pisma w załączeniu do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.2  
Interpelacje i wnioski Radnych. 
Radny p.S. Fojut w imieniu mieszkańców sołectwa Karolewo zgłosił wniosek o 
zamontowanie 3-4 lamp od skrzyżowania w kierunku dworca PKP w Piesienicy, gdyż jest 
tam ciemno a ruch jest coraz większy. Można lampy przenieść z innych miejsc. Zgłosił 
również wniosek o zamontowanie balustrady  przy schodach prowadzących do siłowni na 
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skwerze Małgorzaty Hillar w Piesienicy oraz o  udrożnienie drugiej połowy drogi gminnej  z 
Piesienicy do Pinczyna, która od strony Pinczyna jest w części nawet zaorana. 
Radny p.R. Skrzypczak odnośnie toczącej się dyskusji na temat budowy hali zgłosił wniosek 
o przeprowadzenie głębszej analizy tego projektu i ustosunkowanie się do obecnej sytuacji. 
Jest to największy wydatek inwestycyjne  na najbliższe lata i należałoby się odnieść do tego 
tematu.  
Radny p.J. Czubek w imieniu mieszkańców sołectwa Radziejewo zgłosił wniosek o 
postawienie małej wiaty na dole koło jeziora dla dzieci, które oczekują na autobus szkolny, 
który zawozi ich do szkoły do Borzechowa. 
Wójt Gminy odpowiadając  na interpelacje  poinformował, że temat odnośnie hali sportowej 
jest mu doskonale znany, bo wielokrotnie na ten temat rozmawiał z Radnymi i Panem 
Przewodniczącym i ustalono jedną rzecz. Zostanie zorganizowane spotkanie w dniach albo 12 
albo 13 stycznia z projektantem, z biurem projektowym, z nadzorem, z Radnymi, aby te 
wszelkie wątpliwości i uwagi wyjaśnić. To spotkanie będzie  miało również na celu 
omówienie koncepcji budowy i wszystkich tematów związanych z halą sportową. Z 
postawieniem wiaty w Radziejewie nie będzie najmniejszych problemów. Lampy w kierunku 
PKP w można oczywiście dołożyć,  takie lampy by się znalazły, ale najpierw przejadę się z 
osobami kompetentnymi w tym zakresie, czy jest możliwość założenia tam lamp. 
Radny p.S. Fojut wtrącił, że linia leci w pasie drogowym i nie ma tam żadnego problemu.  
Wójt Gminy dodał, że ma kilka lamp w rezerwie i jak jest  tak jak Pan Radny mówi to nie ma 
najmniejszego problemu, jest to kwestia tylko przełożenia lamp w inne miejsce. Takich 
miejsc jest kilka. Wniosek dotyczący balustrady przyjmujemy do realizacji. 
p.J.Scharmach odnośnie drogi z Piesienicy do  Pinczyna poinformował, że będzie ona do 
realizacji w następnym roku. 
Radny p.S.Fojut zauważył, że tę drogę trzeba będzie chyba wytyczyć, bo jest zaorana. 
p.J.Scharmach powtórzył, że będzie to zrealizowane. 
 
Ad. 3 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014r. 
Radny p.R. Skrzypczak poprosił Panią Skarbnik o wyjaśnienie różnić, które nastąpiły. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że na Komisji  zaszło małe nieporozumienie. Radni otrzymali 
projekt budżetu  na 2015r. i do projektu budżetu jest dołączona wieloletnia prognoza 
finansowa z przedsięwzięciami do realizacji na rok 2015 i dalsze. Później Radni otrzymali 
projekt uchwały do zmiany budżetu na 2014r. i projekt zmian wieloletniej prognozy 
finansowej  na 2014 – 2027r. Są tam inne kwoty, chodzi głównie o poddasze i halę. Te kwoty 
się różnią ale tylko dlatego, że w tej chwili Radni będą uchwalać zmiany do budżetu 
istniejącego i wieloletniej prognozy finansowej istniejącej, a to co Radni wcześniej otrzymali 
to są to te przedsięwzięcia  do realizacji w roku 2015 i następnych. Największe kontrowersje 
chyba budziło jedno przedsięwzięcie - przebudowa poddasza w szkole w Bytoni. Po 
konsultacjach na Komisjach Pan Wójt podjął decyzję, że do projektu budżetu zostanie 
złożona autopoprawka Pana Wójta i to zadanie zostanie usunięte.    
Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p.S.Fojut. 
Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i 
Bezrobocia przedstawił Radny p. J.Czubek 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
Radny p.S. Fojut poinformował, że dziwi się z faktu, że Pan Wójt odwołał inwestycję 
dotyczącą  adaptacji pomieszczeń w Bytoni, bo na ten cel mamy dostać 75% dofinansowania 
z Urzędu Marszałkowskiego. Wiem, że są tam jakieś rzeczy które można wyjąć np. hotelowe, 
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ale pozostała część, gdzie 75% dostajemy  dofinansowania i my z tak czegoś rezygnujemy to 
przepraszam bardzo i to  jeszcze Urząd Marszałkowski. To za chwilę w województwie nam 
powiedzą, że jak takich nie chcecie przywilejów, to co wy chcecie wtedy? Bardzo się dziwie z 
tego. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że tylko zwróciła uwagę na to, że będzie taka autopoprawka do 
projektu budżetu, bo z Komisją Finansów ustaliliśmy, że zostawiamy to tak jak jest, na ten 
moment to zadanie zostaje, ale już do projektu budżetu będzie na pewno taka autopoprawka 
Wójta, a co będzie to zobaczymy. 
Radny p.J.Schűtzmann stwierdził,  że zrozumiał to tak, że idziemy w kierunku likwidacji tego 
zadania, adaptacji szkolnego poddasza w Bytoni i jest to troszeczkę  nie w porządku, bo 
obietnice  i wszystkie sprawy związane z tą adaptacją były wcześniej podane i w tym 
kierunku wielu szło i teraz będzie sytuacja nieciekawa. Jest oczekiwanie mieszkańców 
również, bo o tym się mówiło  i naraz się okazuje, że wszystko się zawaliło i będzie koniec. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że to  jest forma dyskusji nie na teraz i  jeśli  będzie taka opcja, że ma 
to zostać to jest to jak najbardziej Wasza wola. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 
Uchwała Nr III/8/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014r. w załączeniu do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad.4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014 – 2027.  
Stanowisko Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów przedstawił Radny p.R.Skrzypczak. 
Stanowisko Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej przedstawił Radny p.S.Fojut. 
Stanowisko Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu, Turystyki, Spraw Socjalnych i 
Bezrobocia przedstawił Radny p. J.Czubek 
Stanowiska w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Godz. 14.20 doszła Radna p.S.Cherek . 
 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 
Uchwała Nr III/9/2014 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2014 – 
2027 w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad.5 
Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 
Odpowiedzi zostały udzielone bezpośrednio po ich zgłoszeniu. 
 
Ad.6 
Wolne wnioski i zakończenie. 
p.T.Boszka  pogratulował Panu Wójtowi i nowo wybranym Radnym pogratulował wyboru 
dodając, że cieszy się z faktu, że skład Rady odmłodniał. 
Następnie p.T.Boszka poinformował, że na stronach Urzędu Gminy 14 listopada pojawiło się 
oświadczenie, w którym Sekretarz Gminy stwierdza, że karty  nie zostały skradzione. Dodał, 
że nie podoba  mu się przede wszystkim forma tego pisma, która jest przedstawiona tak, jakby 
to pisał jakiś chłopak z ulicy. Zapytał się, kto w ogóle odpowiada za funkcjonowanie Urzędu 
osobowo? 
Wójt Gminy odpowiedział, że osobą odpowiedzialną jest Pani Sekretarz.  
p.T.Boszka powiedział, że zbulwersowała go kolejna sprawa, bo  dochodzą  do niego 
informacje od osób z terenu gminy, że to ja  włamałem  się do Urzędu Gminy nie 
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rozwiercając zamka o godz. 23.00.  Bardzo mnie to zabolało z  tego względu, bo tak jak przed 
chwilą usłyszeliśmy Sekretarz Gminy odpowiada za Urząd Gminy i dziwne jest ten obiekt był 
otwarty. Niestety należę do ludzi, którzy nie lubią tego, jeżeli ktoś kogoś obwinia w sposób 
bardzo perfidny. Więc zacząłem szperać w internecie i przeglądając oświadczenia majątkowe 
znalazłem pewien błąd, który wychodzi z zapisanych oświadczeń majątkowych przez Panią 
Sekretarz Sylwię Peka, wcześniej dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury. Od 2008r. odkąd 
Pani Sylwia ma obowiązek składania oświadczeń majątkowych, Pani Peka fałszuje te 
oświadczenia majątkowe. 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że  to jest bardzo poważny zarzut. 
p.T.Boszka potwierdził, że to jest bardzo poważny zarzut i ma na to dowody. 
Przewodniczący  Rady Gminy dodał, że trzeba się mocno nad tym zastanowić jak się 
publicznie, podczas protokołowania  stawia zarzuty . 
p.T.Boszka poinformował, że na poparcie swojego wniosku złoży na ręce Pana 
Przewodniczącego raport podstawowy o firmie AGMAR sp. z.o.o., której prezesem od 
5.12.2003r. była Pani Sylwia Peka. Nie umieszczała tego w swoich oświadczeniach 
majątkowych przez ten szereg lat, kiedy musiała składać oświadczenia majątkowe. Z tej 
funkcji Pani Sylwia zrezygnowała dopiero w 2013r. 
Radny p.J.Schűtzmann  zauważył, że tutaj nie jest to miejsce, aby to rozstrzygać. Jak są jakieś 
nieprawidłowości  to powinno się zostawić dokumentację w Prokuraturze Rejonowej  i tam 
ewentualnie przeprowadzi się postepowanie w tej sprawie. 
Radny p.S. Fojut powiedział, że p.Boszka chce żeby Rada się tym zajęła, a to p.Boszka może 
zanieść to do Prokuratury i zgłosić to przestępstwo. My mamy się takimi sprawami 
zajmować? 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że to nie jest to  miejsce, to  nie jest stanowisko 
każdego obywatela, sołtys ma prawo takie stanowisko mieć jak każdy obywatel  i może 
zgłosić do właściwych organów, czy to jest prokuratura, czy to jest policja. Pismo może 
złożyć na ręce Przewodniczącego Rady jak najbardziej. Przedstawienie takich rzeczy na 
forum, rzeczy które są zarzutami, dopóki nie zostaną potwierdzone przez uprawnione organy 
jest trochę przedwczesne. Niemiej jednak to pismo proszę złożyć.  
p.T.Boszka stwierdził, że składa to pismo na ręce Pana Przewodniczącego tylko z tego 
względu, żeby nie robić szumu w prokuraturze. Ja nie chcę robić Pani Sylwi wokół pióra, 
ponieważ przez tyle czasu ukrywała ten fakt i na pewno dużo osób wiedziało na ten temat. Ja 
sobie nie wyobrażam, aby chodzić z jakąś osobą po prokuraturze. My to musimy załatwić w 
swoim gronie. Pani Sylwia jako osoba, która fałszowała oświadczenie majątkowe nie 
powinna pełnić tak zaszczytnej funkcji jaką jest funkcja Sekretarza Urzędu i dlatego jako 
mieszkaniec, a nie jako  Radny, jako sołtys, tylko jako mieszkaniec składam prośbę czy to na 
ręce Radnych, czy na ręce Pana Wójta o rozwiązanie umowy z p.Sylwią Peka. Co się dalej 
będzie z tym działo jeżeli Pan Przewodniczący ma obowiązek zawiadomić po tej informacji, 
którą się przed chwilą ode mnie dowiedział, że Pani Sylwia fałszowała majątkowe 
oświadczenia. Ja to wiem dopiero od czasu, jak już nie jestem radnym. Już w tej chwili Pan 
Przewodniczący i wszyscy Radni mają obowiązek  to złożyć chyba w ciągu 21 dni.  
Radna p.S.Cherek poinformowała, że ma wnioski odnośnie oświetlenia dwóch miejscowości 
Semlina i  Jezierc. W Semlinie są  wnioski mieszkańców odnośnie doświetlenia odcinka drogi 
pomiędzy jeziorem semlińskim a dworcem PKP w Piesienicy, bo ludzie dojeżdżają do pracy, 
młodzież dojeżdża do szkół.  Jest również prośba mieszkańca Jezierc o  ustalenie  zasadności 
rozmieszenia lamp przy drodze  od p. Zakrzewskich w kierunku pętli autobusowej przy 
sklepie w Jeziercach, czy nie  jest tak, że jedna lampa oświetla drugą lampę.  Jest planowana 
przebudowa drogi Kleszczewo – Lipia Góra i jest wniosek mieszkańca Osiedla Leśnego z 
Semlina, że jak będzie budowana ta droga żeby nie pozbywać się tej ziemi, a utwardzić nią 



5 
 

drogę na odcinku między Kleszczewem a Osiedlem Leśnym w Semlinie. Również w 
przyszłości należałoby tam zamontować 2-3 lampy. 
p.K.Włoch zgłosił wniosek o zamontowanie lampy przy drodze w kierunku Twardego Dołu 
koło państwa Tomczak i zapytał jak będzie wyglądała sprawa naprawy dróg płytami jumbo w 
przyszłym roku? 
p.B.Sarnowski  zgłosił wniosek  o zamontowanie 2-3 lamp na osiedlu  „Zagórowo” oraz o 
postawienie tam wiaty dla dzieci dojeżdżających do szkoły. 
p.R.Gumiński  zgłosił wniosek o zamontowanie dwóch lamp, jednej jak się wjeżdża do  
Miradowa od strony Starogardu  przy starej szkole oraz drugiej na drodze  w kierunku salki 
wiejskiej.     
Radny p.J.Czubek odnośnie wniosków dotyczących zamontowania lamp stwierdził, że Pan 
Wójt powinien powołać ekipę, która dokona oceny, czy są możliwości montowania lamp. 
Powinno się objechać drogi z sołtysami, bo oni lepiej znają sprawy oświetlenia w swojej wsi. 
Radny p.T.Boszka poinformował, że w Pinczynie też trzeba przeprowadzić analizę 
oświetlenia, bo ul. Jezierska, Ciska, Nowodworska, Nadrzeczna, potrzebują oświetlenia. 
Dodał, że dziwi go fakt, że niektórzy Radni chcą zrzucić na nowego wójta bardzo dużo 
wniosków dotyczących lamp i dlaczego nie robili tego poprzednim razem? 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uwag Radnego p.J.Czubek jest bardzo cenna, bo 
inaczej będziemy słyszeć o lampach przez cały okres zimowy.  Trzeba ten temat przynajmniej 
zdiagnozować poprzez powołanie zespołu czy komisji. 
Wójt Gminy w kwestii  lamp  wyjaśnił, że do tego zagadnienia trzeba bardzo ostrożnie 
podchodzić.  Posiadamy obecnie 944 lampy i to  jest najwyższy wskaźnik w całym powiecie.  
Lampy można przełożyć z jednego miejsca na drugie, jeśli jest to kwestia realizacji danej 
inwestycji wymaga to projektów i tu są koszty znaczące.  Harmonogram realizacji tych 
projektów jest ogromny, to nie są jednostkowe lampy, to są niedoświetlone całe osiedla, np. 
Osiedle Zielone, Ks. Krefta, Spacerowa i wiele innych, które czekają w kolejce na realizację 
tych inwestycji. Była już taka weryfikacja komisyjna w naszej gminie i dzięki temu ja wiem, 
że tych lamp których można przełożyć  jest kilka lub kilkanaście. Wniosek Radnego 
p.J.Czubek jest zasadny, żeby stworzyć takie komisje  żeby mogły objechać teren gminy. Ja 
się asekuruje jako osoba, bo  jak się postawi lampę w jakimś miejscu to od razu 10 osób jest 
niechętnych.  Będę się asekurował komisją, radą sołecką, radnymi w tej sprawie. 
Właścicielem wszystkich opraw świetlnych jest Energia oświetlenie i tu już  jest problem 
przekaźników, bo jak są realizowane inwestycje to musimy się podłączyć i musi być zgoda. 
Jest taka koncepcja, żeby realizować  to oświetlenie, żeby było ono energooszczędne. O tym 
myślimy.  
Przewodniczący Rady Gminy powtórzył, że wniosek Radnego p.J.Czubek jest cenny, bo 
musimy problem zdiagnozować, póki co działamy po omacku. Zmienia się zabudowa naszych 
wsi i być może są miejsca, gdzie lampy są potrzebne. 
Radny p.J.Czubek  poinformował, że za poprzedniej Rady składał wniosek, aby rozpatrzyć 
możliwość postawienia na tych osiedlach, gdzie nie można, lampy solarowe, bo są 
dofinasowania, różne projekty i prosi aby to sprawdzić.  
p.J.Scharmach  odpowiadają na powyższe przypomniał, że tłumaczył już to, że na ten rok w 
budżecie mamy przyjęte plan modernizacji oświetlenia w zakresie lamp ledowych zasilanych 
z promieni słonecznych. Tłumaczyłem na jednej z sesji, że  był taki program, partnerem miały 
być bezpośrednio jednostki fizyczne, a wiec mieszkańcy danej ulicy. Osoba fizyczna 
musiałaby symboliczną złotówkę włożyć do tego projektu a ponadto był to skomplikowany 
projekt. Na dzień dzisiejszy będzie nowe rozdanie i  te projekty w pierwszej kolejności będą 
finansowane z odnawialnych źródeł  energii. Mamy w budżecie przyjęte modernizację 
oświetlenia poprzez lampy ledowe i będziemy szukać takich wniosków, żeby dostać te 
pieniądze. Ewentualnie możemy postawić 2-4 lampy,  gdyż lampa dobrej jakości ze słupem, z 
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całym oprzyrządowaniem, z całą dokumentacją, z wiatraczkiem  kosztuje 15.000zł. Mamy to 
na uwadze, szukamy wniosków, jeżeli się tylko ukaże, a  będzie nowe rozdanie to te zadania 
na osiedlach będziemy realizować.  
p.P.Kurowski poruszył sprawę pomocy dla p.Niesiołowskich z Zawady, którzy mają studnię i 
woda im wyschła. 
p.J.Scharmach wyjaśnił, że jest to skomplikowany temat, gdyż jak wiemy,  w tym roku w 
studniach lustro wody spada. W ostatnich dniach powtórzyły się wnioski o pomoc od 
prywatnych właścicieli nieruchomości, do których gmina nigdy nie wybuduje wodociągu ze 
względów technicznych,  bo są to odcinki 800m i jedna rodzina tyle wody nie zużyje i ta 
woda zagnije w rurociągu. Jest kilka pism, aby na prywatnych posesjach te studnie robić. 
Według prawa gminom nie wolno  tego robić, w związku z tym rozmawiałem z radcami 
prawnymi jak ten problem rozwiązać.   Niedługo przedstawię Panu Wójtowi rozwiązanie, a 
Pan Wójt przedstawi je Radzie i Rada będzie musiała to rozwiązanie zatwierdzić uchwałą 
zgodnie z uchwałą o dostarczaniu wody pitnej, że w wyjątkowych sytuacjach będziemy mogli 
to sfinansować. Musimy wypracować takie rozwiązanie, kiedy będziemy mogli właścicielom 
tych studni pomóc pogłębiając je, czy  bić studnie głębinowe. Będzie to temat do rozwiązania, 
bo takie pisma wpływają do Urzędu i jesteśmy w trakcie  ich rozwiązania technicznego. 
p.Z.Fotta poprosił Pana Wójta, aby zobowiązał urzędników, aby udzielali odpowiedzi 
dotyczących spraw publicznych.  Pan Męczykowski z jakąkolwiek zwraca się sprawą, każe 
zaraz pisać pismo, żadnej odpowiedzi. Zwrócił się do p.Scharmacha o odpowiedź, w jakim 
trybie został wybrany projekt naszej sali widowiskowej w Zblewie i też nie dostał 
odpowiedzi. Interesuje  go jakie wpłynęły oferty, dlaczego taka  koncepcja została wybrana, 
co przeważyło, dlaczego to jest akurat najlepszy wariant? Taka sama sytuacja miała miejsce 
przy budowie centrum sportowego w Bytoni.  Poprosił ,aby na temat wyboru projektu tej sali 
wypowiedział się ktoś na sesji.  Dodał, że od Pana Wójta będzie wymagał, żeby urzędnicy 
odpowiadali, a nie tylko pisemnie. 
p.J.Scharmach  odpowiedział, że 12 lub 13 stycznia zaprasza na spotkanie, na którym będą 
wszystkie wątpliwości co do hali wyjaśnione. W BIP gmina Zblewo po kliknięciu „ przetarg” 
jest wszystko od A do Z o sali gimnastycznej, kto starował, jakie firmy, za jakie pieniądze, 
kto wygrał, jest pełna dokumentacja, są kryteria jakie były, jest specyfikacja. Taką informację 
przekazałem Panu ustnie, bo się Pan ustnie  zwrócił  do mnie o tą informację i taką Panu 
przekazałem.  Jeżeli Pan chce to jeszcze raz dzisiaj po południu wejść na BIP Zblewo. 
p,T.Boszka  w imieniu mieszkańców zgłosił wniosek o podanie kosztu wyprodukowania 
banerów o Unii Europejskiej  na terenie  całej gminy. Poprosił o pisemną  odpowiedź w tej 
sprawie, jaka kwota i z jakich pieniędzy było to zapłacone.  
p.Z. Fota stwierdził,  że nie wszyscy mieszkańcy korzystają z internetu i ta sprawa 
praktycznie była utajniona, tak jak wybór fontanny, wybór  pomnika Jana Pawła II i dodał,  że 
teraz to się zmieni. 
Przewodniczący  Rady Gminy  poinformował, że teraz to będzie wyglądało transparentnie, o 
donośnie braku internetu to można korzystać z kawiarenek internetowych.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 14.48 ,Przewodniczący Rady Gminy zamknął 
III Sesję Rady Gminy Zblewo. 
Integralną częścią protokołu jest płytka CD oznaczona: „ III sesja- 17.12.2014r.” 
 
Protokółowała 
A.Zalewska       Przewodniczący Rady Gminy 
 
                 Leszek  Burczyk  


